
ÒLa vocaci� neix amb una crida que ens fa D�uÓ

Jonathan G坦mez, divendres a la pla巽a dels

Ap嘆stols de Girona. Foto: J.SABATER.

Jonathan Ramos t� 19 anys i �s natural d'Hondures. Des de fa tres

anys, estudia al seminari de Girona, on fa el curs introductori. Els

caps de setmana colálabora a les parr�quies de Vilob� d'Onyar,

Salitja, Sant Dalmai i Brunyola. Estudia primer de batxillerat a

l'escola Vedruna.

Sorpr�n el teu catal�?S�. Fa tres anys que visc aqu�, he hagut

d'estudiar molt i suposo que per aix�, el dia a dia i la relaci� que tinc

amb la di�cesi, fa que el parli b�. Gr�cies.Com vas decidir ser

seminarista?La vocaci� neix amb una crida que ens fa D�u.Com a

l'evangeli s'explica dels ap�stols?S�, D�u va cridar els dotze i els va

dir Òveniu amb miÓ. Els ap�stols el van seguir. Segurament no s'hi

van pensar gaire a seguir-lo. Pere, que estava al costat del mar, va

deixar la xarxa i el va seguir.Ho veus com un regal?S�, �s un regal de D�u. Hem de pensar que ell ens coneix des

d'abans de n�ixer. Aquesta �s una crida interior, que tots por tem a dins i hi anem pensant.Com va ser aquest

proc�s? Vas tenir algun dubte?Per descomptat. �s un proc�s que cal seguir. Cal pregar, demanar l'ajuda a D�u.

Per�, a la vegada, tenir el supor t per fer el pas, per donar el s� def initiu, de la fam�lia, dels amics i dels capellans,

els quals ens ajuden, sens dubte.Fa tres anys que ets al seminari. Un cop t'ordenin quin �s, quin ser�, el teu

objectiu?El meu objectiu �s compar tir

la meva fe amb els altres, amb el conjunt de la societat, amb

la parr�quia on estigui. S�c conscient, per�, que ens trobem en uns moments en qu� sembla que anar a missa

�s anar contracorrent. Penso que cal animar la gent i acompanyar-los. La missi� del capell� �s servir els altres,

no nom�s fer les misses sin� fer que la parr�quia tingui un gran paper en aquest proc�s.Havent-hi tan pocs

capellans, tindr�s feina.S�c molt conscient d'aix�. No ens hem de quedar amb all� que els temps d'abans eren

els millors, no; els temps d'ara tamb� s�n de D�u.Cal una transformaci�?S�, cal una transformaci�, que ja s'est�

fent. Els diaques, els preveres, els catequistes i els laics ja estan ajudant en aquesta feina.
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